
 

Keď chceš vedieť viac:  

Nový SIS vážne bude – aj vďaka mojej vytrvalej práci v IT komisii. Ak vás to zaujíma, mrknite 
na zápisy. 

K peniazom sa bohužiaľ na UK pristupuje dosť biedne, preto sa vytrvalo snažím 
o systematický prístup, čo je vidno aj v zápisoch z pléna AS UK a Ekonomickej komisie.   

Od 1.1.23 zdražejú polievky na 20 Kč a hlavné jedlá na 100-110 Kč pre študentov. Podarilo 
sa mi vyvolať jednania k plánovanému zdražovaniu, uvidíme ako dopadnú. 

Koleje si zaslúžia obnovu a to citlivými rekonštrukciami a budovaním nových kapacít. Na to 
druhé sa bohužiaľ zabúda a mám v pláne to pripomínať. 

Už ste boli v Kampuse Hybernská? Ak nie, tak sa tam zájdite pozrieť na to, čo tam práve 
deje. Aktuálne som členom programovej rady a veľmi rád by som v tom pokračoval. 

 

Kto som?  
Študent doktorského štúdia na fyzike. Hrám sa 
s laserami, ktoré robia pew-pew na nové materiály, 
ktoré možno raz použijeme v počítačoch.  

Som taktiež aktuálnym členom AS UK, kde som sa 
venoval otázkam informačných systémov ako predseda 
komisie pre IT, otázke Kolejí a menz UK, financovaniu 
našej univerzity a mnohým ďalším. 

Program v 15 sekundách:  
Nový SIS (Áno, vážne) 

Efektívne využívanie a získavanie financií na celej UK  

Stop neúmernému zdražovaniu v menzách od 1.1.2023 

Dohnanie investičného dlhu kolejí – opravy a vytváranie nových kapacít 

Popularizácia a podpora projektu Kampus Hybernská (zájdite sa tam pozrieť) 

 

Neboj sa mi napísať a pýtať sa ma! 

andrej.farkas@matfyz.cuni.cz 

Mgr. Andrej Farkaš – kritický hlas Matfyzu v AS UK 

https://cuni.cz/UK-10248.html
https://cuni.cz/UK-892.html
https://cuni.cz/UK-4950.html

